

# Ontario

## Schöner See - Beautiful Lake

Ontario is a Canadian province. With 39% of the population, it is home to the largest country. Ottawa, the federal capital of Canada, is also located in Ontario. The name Ontario is an Iroquoian word meaning “beautiful lake” or “beautiful water”.

There are around 250,000 lakes in the province and over 100,000 km of rivers.

The province’s capital and largest city, Toronto, is an important area in the metropolitan area around Lake Ontario.

The Canadian federal capital Ottawa is located further to the east of the province on the Ottawa River,

which also forms the border with the neighboring province of Quebec.

\* \* \* \* \*

Ontario ist eine kanadische Provinz. Mit 39% lebt hier der größte Bevölkerungsanteil des Landes. Ottawa, die Bundeshauptstadt von Kanada, liegt ebenfalls in Ontario. Der Name Ontario ist ein irokesisches Wort und bedeutet „schöner See“ oder „schönes Wasser“.

Es gibt ungefähr 250'000 Seen in der Provinz und zusammen über 100'000 km Flüsse.

Die Hauptstadt der Provinz und zugleich größte Stadt Toronto ist ein wichtiges Gebiet im Ballungsraum um den Ontariosee.

Die kanadische Bundeshauptstadt Ottawa liegt weiter im Osten der Provinz am Fluss Ottawa, welcher auch die Grenze zur Nachbarprovinz Quebec bildet.

Luc Rodenmacher

